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Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

Dokument – Athir Tarish 

Dokumenten ”Ordinationsförslag enligt generella direktiv för SÄBO och 
korttidsboenden samt för hemsjukvårdspatienter i ordinärt boende” och 
”Akutläkemedel för SÄBO och korttidsboenden samt för hemsjukvårdspatienter i 
ordinärt boende” som skickades ut med föregående protokoll, har inte fått några 
kommentarer från övriga LK-medlemmar. 

Ändringarna har därmed godkänts.  

 

 

 

 

 



 

  

  

  
    

 
 
 

Nya expertgruppsmedlemmar på förslag  

Expertgrupp gynekologi  
Helena Engström 
ST-läkare Kvinnokliniken 

Expertgrupp urologi 
Specialistläkare, urologkliniken 
Vasileios Souvleros 

Expertgrupp levnadsvanor 
Susanne Unger 
Utvecklingsledare, Kompetenscentrum för hälsa 

Expertgrupp levnadsvanor  
Kristina Bucht. 
Enhetschef, Kompetenscentrum för hälsa 
 
Expertgrupp levnadsvanor blir samtidigt LPO och kommer att verka i båda dessa 
funktioner. 
Läkemedelskommittén har inget att erinra. 

Baslistan 2020 

Förslag till basläkemedelslista 2020 presenteras efter arbete i expertgrupperna. LK 
godkänner listan och uppdrar åt Carina Westberg att utarbeta layout och förbereda 
tryckning inför lansering i början av februari 2020. 

Rapport från Läkemedelssäkerhetsdag 2019 

Lars Lööf och Johan Nordmark berättade om Läkemedelsverkets konferens 
gällande biverkningar, som gick av stapeln i slutet på november i Uppsala. 
Bilaga 1–9 

Övriga frågor 

Håkan Falknäs efterlyser en kontinuitetsplan gällande dosdispenserade  
läkemedel. Det är en stor patientgrupp som riskerar att bli utan läkemedel om 
dosproduktion och leveranser skulle fallera, vid till exempel en brand hos en 
dosleverantör. 
Karl-Johan Linder informerar om de samtal som förs i Sjuklövern gällande 
problemet med att dosläkemedel levereras av så få aktörer. Frågan återkommer. 
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